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ANADOLU ÜN VERS TES HAFTALIK LETİŞİM GAZETESİ 

lÖLP'de merkez Eskişehir olacak 
A ık.öğretim Fakültesi İngilizce Öğret
menliği Lisans Programı'nda yüzyüze 
eğitim gelecek öğretim yılından itibaren 
yalnızca Eskişehirde yürütülecek. 

Öğrencilerimiz 
Avrupa'da 
başarılı 

Erasmus Programı kapsa
mında Polonya ve Macaris
tan' da öğrenci ve öğretim 
elemanı değişim anlaşması 

bulunan üniver iteleri ziya
ret eden Uluslar arası İlişki
ler Birimi Koordinatör Yar
dımcısı Erdem Çetintaş, bu 
üniversitelerin öğrencileri
mizden çok memnun olduk
larını ve son derece başarılı 
bulduklarını söyledi. 

Haberi 3'te 

Yabancılardan 

-alacak hiç bir 
dersimiz yok 

nadolu Üniversitesi'nin 
büyük ilgi gören uzaktan 
öğretim programlarından, 

Açıköğretim Fakültesi İngilizce 
Öğretmenliği Lisans Programı, 
bu öğretim yılından itibaren, 
öğrencilerini Eskişehir' de ağırlı-

yor. Programın, ilk iki yılında 
yürütülen yüz yüze eğitim süre
ci 2004-2005 eğitim öğretim yı
lından başlamak üzere yalnızca 
Eskişehir' de yapılı yor. Yabancı 
Diller Yüksekokulu Müdürü ve 
İÖLP Merkez Akademik Koor-

Cnivcrsitemizde dü;ı;cnlr
nen bir konferama 
konuşan ı\nayasa \1ahkc
mesi Eski Ba~kanı \ek.La 
Güngör Özden. \B'yc )a 
Atatürk gibi sa) gınlığımı
zı koruyarak ) a da mira
sımızı ayat-;lar allına ala
nık girecr~imi;ı;i sö}lecli. 

Habert4'te 

Tiyatro Anadolu oyuncularından Enis Yıldız'ın yazdığı ve 
yönettiği "Körayak" izleyenlere bir yolculuk hikayesi anlatıyor. 

Dünya yeni yıla 
buruk girdi 
Güney \sya 'daki felaket , 
tüm dünyada yeni ıl kutla
malarına gölge düşürdü. 

Habert Yaşaın'da 

Sağlık Baknnı'nctan 

evleneceklere uyan 
Bakan \kclağ, \kcl('IIİ/, 

\ıwnıisi olarak bilinen 
lıaslalığın erken te~lıisi için 
,., lrııecet-; (illlerin mutlaka 
l<'~l , aptırnıasını istcdi. 

Habert Yaşam'da 

Radyo A'dan Yeni Yıl Partisi 
nadolu Üni
versitesi Rad

yosu Radyo A 
yeni yılı 30 Aralık 
Perşembe günü 
düzenlediği par
tiyle kutladı. Çarşı 
A 'da gerçekle
şen partide öğ
renciler Radyo A 
dj'i Mert Bozan'ın 
caldığı parçalar
la eğlenirdiler. 

dinatörü Doç. Dr. Handan Ya
vuz, İngilizce Öğretmenliği Li
sans Programına bu öğretim yı
lında ÖSYM tarafından 770 öğ
rencinin yerleştirildiğini söyledi. 

2004 Bilim 
Ödülü Prof. Dr. 
Hasan Mandal'ın 

ODTÜ Prof. 
Dr. Musta
fa N. Par
lar Vak
fı'nın 2004 
Bilim Ödü
Jü MMF 
Dekanı 

Prof.Dr. 
Hasan 
Mandal'a verilirken, Mal
zeme Bilimi Mühendisliği 
Bölümü öğretim üyesi 
Doç. Dr. Aydın Doğan da 
Teşvik Ödülü aldı. 

Haberi 3'te 
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, YTL'nin hayatımızda ne gibi etkilerinin olacağını düşünüyorsunuz? Anadolu Haber'den 
\ 

Umut Ertekin 

AÖF Maliye l. Sınıf 
Türk lirasında bilindiği gibi bol sı

fırlar mevcuttu. Yeni Türk lirasında 
enflasyonun tek haneli rakamlara 
düşürülmesiyle birlikte paramızın 

itibarının yükselmesi barizdir. Bu-
gün dünyadaki en büyük küpürlü banknot 

(20.000.000) sadece ülkemizde bulunmaktadır. Bu du
rum YTL'ye geçişimizde parasal tutarların ifadesinde 
pratik yararlar sağlayacaktır. Belki halkımızın büyük 
bir çoğunluğu YTL'ye geçiş konusunda sorunlar ya
ş ayabilir ama bunu kısa sürede aşacağımızı zannedi
yorum. Yeni Türk liramızın, geleceğimize yeni ve da
ha parlak yarınlar hazırlayacağına inanıyorum . 

Serpil Akgün 

AÖF Halkla İlişkiler 2. Sınıf 
Türk toplumu yeniliklere çok çabuk 
adapte oluyor. YTL'ye çok çabuk 
alışacağımıza inanıyorum. Trilyoner
lerin yerini milyonerler alacak. İlk 
başta her şey çok ucuz borçlarımız 

çok az gibi gelse de aslında değişen pek fazla bir 
şey yok. Eski hesap makinelerimize kavuşacağız , he
saplamada kolaylık olacak. Fakat dikkat etmeliyiz fır
sat düşkünü insanlar birbirlerini kandırıp oyuna getir
mek isteyecekler. Bunların ekmeğine yağ sürmeyip 
devlet büyüklerimiz medyadan insanları bu konuda 
aydınlatmalı. Türk toplumunun zamana ihtiyacı var. 
2006 da bu zorlukların üstesinden gelmiş olacağız. 

İBF Hazırlık 
Eski Türk lirasından yeni Türk lira
sına geçişin Türk lirasının değer ka
zanacağını savunsada Türkiye bun
dan kaynaklanan bazı sorunlar yaşa
yacak. Bunlar küçük sorunlar ama 

altı sıfır olayı çok büyük bir devrimdir. 

Ayten Vaferov 

Eğitim Fak. Bilgisayar ve Öğrenim 
Teknolojileri Öğretmenliği 2. Sınıf 
Fiyat hesaplamalarında ve KDV 
oranlarının hesaplanamamasından do
layı fiyatların yükseldiğini düşünü

yorum. Özlelikle Eskişehir'de tram
vay sendromuyla beraber birde bu 

YTL'nin milletin kafasını iyice karıştıracağını düşünü
yorum. İyiki İstanbul'da yaşamıyorum. Yani kısaca, 
sadece YTL'nin karizması olduğunu düşünüyorum. 

Birde herkes evine kumbara almaya başladı. Özellik
le çocuklar için iyi oldu bu. Kuruş biriktirme olayı 
yani. 

Serkan İzmirli 

Eğitim Fak. Bilgisayar ve Öğrenim 
Teknolojileri Öğretmenliği 
3. Sınıf 
YTL'ye geçmekle o bol sıfırlı dö
nemden kurtulduk. Bence hayatımız 
kolaylaşacak. Fakat geçiş dönemini 
atlatmamız gerekiyor. YTL 'ye tam 

olarak geçebilmemiz için zamana ihtiyacımız. Geçiş 
döneminde alışverişlerde karmaşalara yol açacağını 

düşünüyorum. YTL'ye tam olarak geçtiğimiz zaman 
hayatımız kolaylaşacak. Alışverişlerde sıfırlarla uğraş
mak zorunda kalmayacağız. 

DOUJ. ÜNİVERSİTESİ 
LIK İLETİŞİM GAZETESİ 

JS Sayı: 309 
ihi: 17 Ocak 2005 

Sahibi: 
Rektör Prof. Dr. Engin ATAÇ 

Dicle Kızıltaş 

AÖF Kamu Yönetimi 4. Sınıf 
Türk parasının değer kazanmasını 

sağlayacağı için ekonomimiz içinde 
büyük bir gelişme olacağını düşünü
yorum. Yeni Türk Lirası biraz ka
faları karıştıracak. Fakat eklenen sı
fırlara nasıl alışabildiysek zamanla silinen sıfır-
lara da alışacağımıza inanıyorum. Paranın kullanımı 
kolaylaşacak sıfırlı hesaplamalar yapmak zorunda kal
mayacağız. Bu uygulamanın kişisel olarak da toplum 
olarak da faydalı bir gelişme olacağına inanıyor ve 
Türk milletine hayırlı olmasını diliyorum. 

Egemen Görkem Turan 

MMF Kimya Müh. Hazırlık 
YTL 2005 yılı itibariyle hayatımıza 
girdi. Bu olay hayatta birçok iyi ve 
kötü değişikliğe neden oldu. İyi de
ğişiklik paramızın değerinin yüksel
mesi ama bu euro karşısında biraz 
değer kaybına neden oldu. Kötü de-
ğişiklik ise hayatta birçok karışıklığa neden olmasıdır. 
Bence hayatımıza kuruşun girmesi belli bir zaman içe
risinde birçok maddi kayıba neden olacaktır. Ama ne 
olursa olsun altı sıfır atmak büyük bir devrimdir. 

Kevin Alaei 

Fen Fak. Biyoloji Bölümü Hazırlık 
Eski Türk Lirasından altı sıfır atıl

masından dolayısıyla döviz karşısın
da değerinin düşmesi ayrıca 50 ve 
100 YTL'leri piyasaya çıkması ne 
kadar inkar edilirse edilsin gizi i de
velüasyonun göstergesidir. Belki sıfırların 

gitmesi çok iyi olmuştur. Ama bu sistem oturuncaya 
kadar çok kişinin bu işten zararlı yada karlı çıkacağı 
kanaatindeyim. Bu altı sıfırın atılması sistem oturduk
tan sonra işlemlerin karışmamasını sağlayacaktır. 

Osman Keskin 

Eğitim Fak. Bilgisayar ve Öğrenim 
Teknolojileri Öğretmenliği 
4. Sınıf 
YTL'ye geçişte in anlar yeni parala
ra alışıncaya kadar belki alışveriş ya
parken birtakım kaygılara sahip ola-
bilirler. Vermeleri gereken para yerine daha az veya 
daha fazla para verebilirler. Bunun yanısıra paralardan 
sıfır atıldığı için YTL'ye güven artar ve bir yatırım 
aracı olarak kullanılabilir. Belki de dolar veya euro 
üzerinden borçlar, kiradan ortadan kalkar. İnsanlar bu 
geçiş aşamasını kolaylıkla geçeceklerdir. Çünkü eski 
paralara çok benziyor yenileri. Belki kuruşlara alışmak 
biraz zaman alabilir. YTL'nin itibarı artınca belki enf
lasyonda düşmeye devam eder ve bir daha enflasyon 
diye bir derdimiz olmaz. 

Adem Öztürk 

Eğitim Fak. Bilgisayar ve Öğrenim 
Teknolojileri Öğretmenliği 
3. Sınıf 
Yeni Türk liramızın hayatımızı ko
laylaştıracağını düşünüyorum. şu an 
alışma aşamasına girdik. Fakat çabuk 
bir şekilde aşacağız bu konuyu da. 
Özellikle alışveriş esnasında yanımız-
da o birçok haneli sıfırlarla uğraşmak zorunda kalma
yacağız. Bankalararası işlemlerinde bir hayli kolayla
şacağını düşünüyorum. Önceden dolarla kıyaslandığın
da TL küçük bir değere sahipti. Şu an ise YTL ile 
doları kıyasladığımızda YTL'nin değerinin arttığını 
açık bir şekilde görmekteyiz. 

Her depremde lstanbul'u 
sorgulamak zorunda mıyız? .. 

Güney Asya'da meydana gelen 9 şidde
tindeki depremde 150 binden fazla in

sanın hayatını yitirdiği bildiriliyor ... Bu 
müthiş bir can kaybı oranı. .. 

Ancak hemen her depremin ardından ol
duğu bu depremde de, televizyon ekranla
rında görmeyi kanıksadığımız üç-beş bili 
insanına hep aynı sorular soruluyor: "Mar 
mara depremini tetikler mi? Kaç şiddetin~ 
de olacak? Marmara'nın neresinde ola
cak? .. " 

Türk insanı bildiği halde içine bir türlü 
depremle yaşamayı sindiremiyor. .. Türki
ye' de aktif fay hatları var ve bunlar her 
an bir deprem üretebilir. .. 

İstanbul· da yıkıcı bir depremin olacağı
nı herkes biliyor ancak binaların güçlendi
rilmesi ve depreme hazırlık yönünde atıl
mış önemli adımlar da yok ... İnsanımız 
önlem alacağı yerde, bilim insanlarından 
kehanette bulunmasını istiyor! .. 

Türk medyası da, her olayı magazinleş
tirerek sunmaya alıştığı için, Güney Asya 
depremini hemen Türkiye ile ilişkilendirdi 
ve Türkiye ·ye yönelik deprem ve tsunami 
senaryoları üretti bile ... 

Depremler, özellikle ülkemizin vazgeçil
mez doğa olaylarından ... Bunu önlemenin 
imkanı yok!.. Ancak yaşadığımız mekanla
rın depremden en az hasarla etkilenmesi 
için gerekli önlemleri almamız elimizde ... 

Burada karar verilecek nokta; ya dep
remle yaşamaya alışmak ve bu yönde ça
ba harcamak ya da eski alışkanlıkları sür
dürerek bir depremin olmaması için Yara
tan 'a yalvarmak ve sonra da gözyaşlarına 
boğulmak ... 

* * * 
Açıköğretim Fakültesi 'nde yürütülmekte 

olan ve önceki yıllarda 16 kent merkezin
de sürdürülen İngilizce öğretmenliği prog
ramı, gelecek öğretim yılından itibaren Es
kişehir'de sürdürülecek ... 

Türkiye'deki 16 merkezde ba~latılan ve 
geçen yıl 6 merkezdeki programın kapatıl
dığı İngilizce öğretmenliği programı. özel
likle Milli Eğitim'deki İngilizce öğretmeni 
açığını kapatmada önemli bir fonksiyon 
üstlenmiş durumda ... 

Bu programda öğretim gören öğrencile
rimiz, yeni öğretim yılında, yabancı dil 
eğitimlerini Yabancı Diller Yüksekokulu
muzda alacaklar. .. 

YDYO, öğretim elemanı kadrosunu ge
nişleterek, örgün öğrencilerimize verilen 
dil eğitimi yanında. AÖF-İÖLP ile gelecek 
öğrencilerimize de en iyi dil eğitimini ver
mek için yoğun bir çalışma dönemine gir
miş durumda ... 

Herşey öğrencile

rimize daha 

Sayfa düzenleme: Cenk KÖKSAL 
Yazı İşleri Müdürü: Anadolu Üniversitesi Basımcvi'ndc 5000 ad.:t basılmı}tıf. 

Anadolu Üııivcrsitc~i. Yunusemrc Kaınpusü. 
Prof. Dr. Halil İbrahim GÜRCAN 

Haber Merkezi Müdürü : Uzm. Ufuk TÖZELİK 

Vakıf Binası, 26470 Eskişehir 
Tel: 0-222-335 05 80 / 1790 Faks: 0-222- 330 74 40 

E-posta: haber@anadolu.edu.tr 
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2004 Bilim Ödülü Prof. Dr. Mandal'ın 
ODTÜ Prof. Dr. Mustafa N. Parlar Vakfı'nın 2004 Bilim Ödülü MMF Dekanı Prof.Dr. Hasan Mandal'a 

verilirken, Malzeme Bilimi Mühendisliği Bölümü öğretim üyesi Doç. Dr. Aydın Doğan da Teşvik Ödülü aldı. 

O
rta Doğu Teknik Üniversite
si tarafından her yıl dağıtı
lan Prof. Dr. Mustafa N. 

arlar Vakfı Eğitim ve Araştırma 
ıilleri 'nden ikisi Anadolu Ün i

ve ·sitesi öğretim üyelerine verildi. 
Mühendislik Mimarlık Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Hasan Mandal 
2004 Yılı Bilim Ödülü'nü alırken. 
Ma lzeme Bilimi Mühendisliği Bö
lümü öğretim üyesi Doç. Dr. Ay
dın Doğan da Araştırma ve Teşvik 
Ödülü 'ne layık görüldü. Prof. Dr 
Hasan Mandal, Parlar Vakfı ·nın 

1996 yılı Araştırma-Teşvik ve 
2000 yılı Teknoloji Teşvik Ödülle
ri 'ni de almıştı. 

Ödüller 20 Aralık günü OD
TÜ'de düzenlenen ve Rektör Prof. 
Dr. Engin Ataç'ın da katıldığı bır 
törenle sahiplerine verildi. Prof. Dr. 
Hasan Mandal ödül töreninde yap
tığı konuşmada, ülkemizin dünya 
bilimi içindeki yerinin gün geçtik
çe arttığını belirterek, dünyada son 
beş yılda fen bilimleri alanında ya
pılan yayınlar içerisinde Türkiye 
adresli yayınların oranının yüzde 
0.S'den yüzde I civarına çıktığını 
söyledi. Türkiye'nin bilimsel ya
yınlar açısından 22'nci sıraya yük
seldiğine dikkat çeken Prof.Dr. 
Mandal, özellikle son 15 yıl içeri
sinde yurt dışına doktora amaçlı 
olarak gönderilen bir çok genç bi
lim insanının da üniversitelerimiz
de görev almaya başlaması ile bir-

Prof. Dr. Hasan Mandal (sağda), Mustafa N. Parlar Vakfı'ndan bir kez daha ödül aldı. Prof. Dr. Mandal, 1996 yılında Araştırma-Teş
vik Ödülü, 2000 yılında da Teknoloji Teşvik Ödülü'nü kazanmıştı. Ödüller 20 Aralık günü ODTÜ'de düzenlenen törenle dağıtıldı. 

tikte, ülkemizde dinamik bir AR
GE gücün ün oluştuğunu kaydetti. 
Prof. Dr. Hasan Mandal, ülkemizin 
yayın sıralamasındaki hızlı yükseli
şine karşın bu çalışmaların tekno
lojik uyarlamaları ve bu kapsamda 
buluş ve patentler ile ilgili duru
munun aynı ölçüde yükselmediğini 
dile getirdi. 

Prof. Dr. Mandal bunun, yap ılan 

çalışmaların endüstriyel uygulama 
boyutlarına yönelik olmamasından, 
bilimsel çalışmaların teknolojiye 
uyarlanmasındaki eksikli ğe; yeni
likçilik (inovasyon) yönümüzün az 
olmasından, fikri mülkiyet hakları 
kültürünün gelişmemesine kadar 
değişik nedenlerinin olduğunu 

söyledi. "Bu yüzden, yap ılan çalış

maların çoğu rafta kalıyor ve eko-

nomik değere dönüştürülemiyor ya 
da dış çevrele r tarafından değerlen
diriliyor" diyen Prof. Dr. Mandal, 
"Oysaki, gün geçtikçe artan g lobal 
rekabet ortamında ayakta kalmanın 
temel unsuru yenilikçi, yaratıcı 

ürünler ve yeni teknolojileri geliş
tirmekten geçiyor" diye konuştu. 

Prof. Dr. Hasan Mandal, "B unlar 
için de anahtar, araştırma-geliştir-

me (AR-GE)dir ve üni versite lerde
ki araştırma potansiyelinin sanayi
nin gelişiminde kullanılabilmesi 

için , üniversiteler ve sanay i dalları 
aras ında i şbi rli ğinin ge li ştirilmes i

nin ülkemizin teknoloj ik ve endüst
riyel gelişimi için bir zorunluluk
tur" dedi. 

Pembe KARA 

t}ğrencilerimiz Avrupa' da başarılı 
Erasmus Programı 
kapsamında Po
lonya ve Macaris
tan' da öğrenci 
ve öğretim ele
manı değişim an
laşması bulunan 
üniversiteleri ziya
ret eden Uluslar 
arası İlişkiler Birimi 
Koordinatör Yar
dımcısı Erdem 
Çetintaş, bu üni
versitelerin öğren
cilerimizden çok 
memnun oldukla
rını ve son derece 
başarılı buldukları

nı söyledi. 

Uluslar arası İlişkiler 
Birimi Koordinatör 

Yardımcısı Araş. Gör. 
Erdem Çetintaş. Eras
mus programı çerçeve
sinde Anadolu Üniver
sitesi ile öğrenci ve öğ
retim elemanı değişim 

anlaşması bulunan Po
lonya ve Macaris
tan 'daki çeşitli üniver
siteleri ziyaret ederek 
görüş alışverişinde bu
lundu. 6-1 l Aralık 

günlerinde gerçekleşen 

ziyarette her iki ülke
deki toplam 8 üniversi
tenin Erasmus yetkilile
riyle görüşmeler yapan 
Çetintaş, ilişkilerin da
ha da ileriye götürül
mesine yönelik temas
larda bulundu. Bu üni- __ _.........._....,.:....;ı 

versitelerde öğrenim gören Anadolu Üniversitesi öğren
cilerini ele ziyaret eden Erdem Çetintaş, üniversitelerin 
Anadolu Üniversitesi öğrencilerinden son derece mem
nun olduğunu ve öğrencilerimizin de bu üniversiteler
de öğrenim görmekten dolayı mutlu olduklarını ifade 
etti. 

Ara~. Gör. Çetintaş, "Polonya 'nın Poznan kentinde 
3, Macaristan'ın Szeged kentinde de 2 öğrencimiz, de
ğişim programı kapsamında öğrenim görüyor. Görüş
meler çok sıcak ve verim li geçti. Görüştüğüm üniver
sitelerin yetkilileri öğrencilerimizin performaslarından 

çok memnun olduklarını dile getirdiler. Öğrencilerimiz 

de Erasmus değişim programının kendilerine çok şey 
kattığını ve programda yer almaktan dolayı kendileri
ni çok şanslı hissettiklerini söylediler. İkinci dönem, bu 
üniversitelere gidecek öğrenci l erimizin sayıs ı artacak. 
Şu anda bu üniversitelerden 6 öğrenci de Anadolu 
Üniversi tesi'nde öğrenim görüyor. Aynı şekilde konuk 
öğrencilerin sayısı da artacak" dedi. 

Araş. Gör. Erdem Çetintaş, Erasmus Prograını'nın 
Anadolu Üniversitesi 'nin ulaslararası kimliğine ve öğ
rencilerimize büyük katkı sağladığını vurgulayarak bu
nun yanı s ı ra programın Türkiye'nin Avrupa'daki ima
jına çok olumlu etkiler yaptığını sözlerine ekledi. 

1001 pedal çevir 
Doga Sporları Kulü
bü'nün düzenledigi say
dam gösterisinde çeşitli 
yörelerde saptanan 
görüntüler sunuldu. 

Doğa Sporları Kulübü ," 1001 
Pedal Çevir" adlı bir say

dam gö terisi düzenledi. Anka
ra Bisiklet Sevenler Derneği 

üyesi Bülent Yı ldırı m'ın sun
duğu gösteri, 22 Aral ık Çar
şamba günü, Kongre Merkezi 
Mavi Salon'da yapıldı. Etk in
likte bisikletle dolaşılan Eskişe
hir ve çevresi, Antalya, Ayva
lık, Isparta ve göller yöresinde 
çekilen fotoğraflar gösteri ld i. 

İsmail İLKSELVI 
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tık canlı 3 milyar yıl önce ortaya çıktı 
Bilim ve Teknoloji Kulübü'nün düzenlediği Evrim konulu konferansa konuşmacı olarak katılan Prof. Dr. Yavuz 
Kılıç, dünyanın ve canlıların günümüze kadar geçirdiği aşamalar hakkında bilgi verdi. 

B 
ilim ve Teknoloji Kulübü 
"Evrim" isimli bir konferans 
düzenledi . Fen Fakültesi Bi

yoloji Bölümü öğretim üyesi ve 
Halkbilim Araştırmaları Merkezi 
Müdürü Prof. Dr. Yavuz Kılıç'ın 
konuşmacı olarak katıldığı konfe
rans, 29 Aralık Çarşamba günü, 
Kongre Merkezi Kırmızı Salon'da 
gerçekleşti. Bugünkü canlıların bir 
değişim sonrası ortaya çıktıklarını 

belirten Prof. Dr. Yavuz Kılıç, bu 
değişimi anlatmaya çalışan düşünce
lere ise evrim denildiğini söyledi. 

İlk canlı günümüzden 3 
milyar yıl önce ortaya çıktı 

ne dayanmaktadır" dedi. 

Prof. Dr. Yavuz Kılıç 

söyledi. 

Evrimin iki yönü olduğunu, ilk 
yönünü canlıların bugüne kadar olan 
halinin, ikinci yönünü ise bu meka
nizmanın değişiminin oluşturduğunu 

belirten Kılıç, "Bing bang dediğimiz 
Büyük Patlama günümüzden 13 
milyar yıl önce gerçekleşti . Dünya
nın oluşumu 5-6 milyar, şekillenme
si 4-4.5 milyar, ilk canlı 3 milyar, 
serbest oksijen ise 1.2 milyar yıl 
önce meydana geldi. Yine eşeyselli
ğin ortaya çıkışı , hücre çekirdeği
nin şekillenmesi ve çok hücreli can
lıların atasının ortaya çıkışı 1 mil
yar, sudan karaya çıkış 500 milyon 
yıl, sıcak kani ılığın ortaya çıkışı ise 
günümüzden 300 milyon yıl öncesi-

İlk canlıların oksijeni kullanma
dan enerji ürettiklerini belirten Prof. 
Dr. Yavuz Kılıç, güneş enerjisinin 
canlılar tarafmdan kullanımı ile fo
tosentezin ortaya çıktığını ve dola
yısıyla serbest oksijenin başladığını 

Eşeyselliğin DNA'ların eşleşmesi 

ve genlerin birbirine aktarılmasıyla 
meydana geldiğini ifade eden Kılıç, 
"DNA, canlı hücrelerin çekirdeğin
de yer alan kromozomda yer alır. 
Ortak atadan gelen, benzer çevresel 

koşullarda benzer tepkiler veren, 
aralarında üreyerek yavru veren 
canlılara ise tür denir" şeklinde ko
nuştu. 

DNA ve gen hakkında da bilgi 
veren Prof. Dr. Yavuz Kılıç, "Tek 
yumurta ikizleri dışında kardeşindi-

ğer bir kardeşe benzememesi, türle
rin birbirine benzememesi, DNA'da
ki dört çeşit ayrı maddenin birbiriy
le sıralanmasındandır, bu da evrimin 
püf noktasıdır. Evrimin en büyük 
engeli ise sonuçlarıdır, çünkü sonuç
larını asla laboratuar ortamında gö
remez iniz, sonuçlarını görmek yüz 
yıllar alabilir" dedi. 

İsmail ILKSELVi 

Özden: Yabancılardan alacak hiç bir dersimiz yok 
Atatürkçü Düşünce Kulübü'nün düzenlediği konferansa konuş
macı olarak katılan Anayasa Mahkemesi Eski Başkanı Yekta 
Güngör Özden, AB'ye ya Atatürk gibi saygınlığımızı koruyarak 
ya da mirasımızı ayaklar altına alarak gireceğimizi söyledi. 

Atatürkçü Düşünce Kulü-
bü 'nün 28 Aralık Salı gü

nü Salon Anadolu' da düzenle
diği AB ve Türkiye İlişkileri 
konulu konferansa Anayasa 
Mahkemesi Eski Başkanı Yek
ta Güngör Özden konuşmacı 
olarak katıldı. Özden, Atatürk 
ve arkadaşlarının gerçekleştir
diği eylemler olmasaydı AB 
ülkelerinin hiçbirinin yüzümü
ze bakmayacağını belirterek 
AB 'ye gireceksek Atatürk 'ün 
bize getirdiği yeniliklerle gire
ceğimizi fakat günümüzde 
Atatürkçülük ilkelerinden ödün 
verildiğini söyledi. Atatürk 'ün 
kim olduğunu anlamadan 
AB 'ye girmenin anlamsız ola
cağını ifade eden Özden, "Ça
ğırdıkları hiç bir ülken bizden 
daha iyi değil. Ayrıca insan 
haklarını ve demokrasiyi bizim 
kadar önemsemiyorlar" dedi. 
Yekta Güngör Özden, yabancı
lardan alacak hiç bir dersimi
zin olmadığına dikkat çekerek, 
AB ülkelerinin Türkiye'yi 
AB'ye üye yapmamak amacıy
la Kurtuluş avaşı 'ndan ala
madıklarını, ekonomik yönden 

Yekta Güngör Özden 

almak için 1995 'te Türkiye 'ye 
Gümrük Birliği Antlaşması'nı 
imzalattıklarını kaydetti. 
AB'nin Güney Kıbrıs'ı tanı
ma,Yunan ve Ermeni sorunla
rını çözme ve Kürt devleti 
kurma konularıyla Türkiye'yi 
kıskaca aldığını vurgulayan 
Özden, sözlerine şöyle devam 
e.tti: "20I0'a kadar AB bütçe
si Türkiye 'ye yardım yapma
yacak. 2010'da da ne verile-

ceği belli değil. AB'nin 
2010'a kadar süreceği de belli 
değil. AB 'nin amacı Türki-
ye 'ye özel bir statü uygulaya
rak tam üyeliğini engellemek, 
Türkiye'yi 2'nci sınıf üye gibi 
yapmaktır." 

Özden, Türkiye'nin AB'ye 
girmesini istemeyenlerin kesin 
olarak hayır dediklerini, gir
mesini isteyenlerin ise gerekli 
şartlar yerine getirilince evet 
dediklerini, bunun da Türki
ye'nin Türkiye olmaktan çık
ması anlamına geldiğini kay
detti. Yekta Güngör Özden, 
Türkiye'nin yönetim tartışma
ları ve kişilik kavgalarından 
kurtulması ve inancıyla aklına 
tavan kuranlardan olmamamız 
gerektiğini dile getirdi. 

Ulusal onuruna sahip çıkma
yan mılletler kendi onurlarının 
olduğu savını öne süremezler 
şeklinde konuşan Özden, 
"Üniversiteler miskinler tekkesi 
değildir. Öğrenciler siyasete 
öncülük yapmalıdır, ancak si
yaset baltalarla sopalarla yapıl
maz" şeklinde konuştu. 

Burcu YILMAZ 

AKM' de yeni yıl kutlaması 
A nadolu Üniversitesi öğretim ele

manları ve çalışanları 31 Aralık 

günü Atatürk Kültür ve Sanat Merke
zi 'nde bir araya gelerek, birbirlerinin 
yeni yılını kutladılar. Öğretim eleman
ları ve çalışanlar AKM'de Rektör Prof. 
Dr. Engin Ataç, Rektör Yardımcıları 

Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, Prof. Dr. Ati
la Barkana, Prof. Dr. Nezih Varcan, 
Prof. Dr. üvit Gerek ve Prof. Dr. 
Haluk Gürgen tarafından karşılandı. 

Rektör Prof. Dr. Ataç ve rektör yar
dımcıları birlikte pasta keserek herkese 
iyi yıllar dilediler. 
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Tiyatroseverlere yepyeni bir oyun 
Tiyatro Anadolu oyuncularından 
Enis Yıldız'ın yazdığı ve yönet
tiği "Körayak" izleyenlere bir 
yolculuk hikayesi anlatıyor. 

erdelerini düzenli 
olarak açmaya baş
ladığı altı yıldan bu 

ana kendi metinlerini 
lretme çabasında olan 
iyatro Anadolu, bu ko

nuda başlangıcı Aziz Ne
sin ' in öykü, şiir ve köşe 
yazılarından derlenen Za
mazingo ile yapmıştı. Bu
nu J .Faust "Büyükler İçin 
Bir Masal" ve Melekler 
Şehri izlemışti.Bu oyunlar 
da grubun asıl oyundan 
yola çıkarak oluşturduğu 
ortak metinlerdi. 

Tiyatro Anadolu'nun 
bu amaç doğrultusunda 

attığı son adım ise Tiyat
ro Anadolu oyuncuların
dan Enis Yıldız ' ın yazdı

ğı "Körayak". Sahneleme 
anlayışıyla kültürel kö
kenlerimize dayanan "Kö-

Eskişehir 
önemli 
bir kent 

Ünlü yazar 
Tuna Kiremitçi, 
Edebiyat Kulü
bü 'nün konuğu 
oldu ve öğren
cilerle söyleşti. 

Edebiyat Kulübü'nün 
27 Aralık günü dü

zenlediği "Okuma Gü
nü" konulu söyleşiye 
ünlü yazar Tuna Kire
mitçi konuşmacı olarak 
katıldı. Etkinlikte, ki
taplarından bölümler 
okuyan Kiremitçi, öğ
rencilerin sorularını da 
yanıtladı. 

İlkokulu Eskişehir'de 
okuduğunu anlatan Tu
na Kiremitçi. Eskişe
hir'in aslında cumhuri
yetin çeşitli dönemle
rinde. demiryolu ve ha
va kuvvetleriyle önemli 
bir şehir olduğunu söy
ledi. Kiremitçi, "Çocuk
luğumun geçtiği bu şe
hirde, kitaplarımı yazar
ken Eskişehir'in değişi
mini anlatmak benim 
için de bir değişiklik 
oldu" dedi. Tuna Kıre
mitçi Eskişehir'in aslın
da önemli bir kent ol
masına karşın kitaplar
da fazla söz edilmedi
ğini kaydetti. 

Pembe KARA 

rayak" aynı zamanda 
oyuncuların gizlerinin iz
lerini de taşıyor. Oyun 
yazımı ve sahneleme an
layışıyla da Grotows
ki'nin "Yoksul Tiyatro" 
düşüncesi ve "Araç Ola
rak Sanat" kavramıyla 

Türk Tasavvuf düşüncesi 
ve ayinleri arasındaki 

bağlantıyı araştıran bir 
gösterim olma özelliğini 

taşıyor. 

Oyunun yönetmenliğini 

de üstlenen Enis Yıldız'a 
göre "Körayak'', kendi var 
oluşunu sorgulayan bir in
sanın yaptığı bir yolculu
ğu anlatıyor. Bu yolculuk
ta kahramanımız çeşitli 

dönemeçlerden geçiyor ve 
hayatının, yaşamının en 
anlamlı eylemini gerçek
leştiriyor. Bir anlamda 

dünyayı değiştiriyor. 

İlk gösterimi 30 Aralık 
Perşembe günü yapılan 

oyun Atatürk Kültür ve 
Sanat Merkezi 'nde sahne
leniyor. Oyunda rolleri, 

Ümit Aydoğdu, Roza Er
dem, Nazan Yerli ve Ser
met Yeşil paylaşıyor. 

Fiziksel eylemlerin ve 
ses kullanımının ön plan
da olduğu Körayak'ta 

özellikle oyuncuların per
formansları gözler önüne 
seriliyor.Oyun bu yönüyle 
bile izlenmeye değer. 

Ayfer ER 

Cüneyt Er1in sergisi Başkent,te 
Engelliler Entegre Yükseko~ulu 

öğretim elemanlarından Oğr. 

Gör. Cüneyt Er, dokuzuncu sera
mik sergisini sanat severlerle bu
luşturdu. 

Ankara Galeri Ayda'da, 20 
Aralık Pazartesi günü açılışı ger
çekleşen sergide 30 eser bulunu
yor. Boynuz formlu duvar tabak
ların ağırlıklı olduğu sergide, sa
natçı tabakların yüzeyini sıvı ça
mur akıtma yöntemiyle yazı öğe
leriyle bezemiş. Raku tekniğiyle 

pişirilen ve torna ile şekillendiri
len eserlerin ergisi, 18 Ocak gü
nüne kadar açık kalacak. 

lsmail İLKSELVİ 

TSM Korosu'ndan "Ayhan Özışık Konseri" 
Halkbilim Araştırmaları Merkezi'nin düzenlediği konserde Türk Sanat Müziği 
Öğrenci Korosu, seslendirdiği eserlerle dinleyicilere keyifli saatler yaşattı. 

Halkbilim Araştır
maları Merke-

zi 'nin düzenlediği, 
"Hicaz ve Bestekar 
Şekip Ayhan Özışık 
Konseri"nde Şef 
Semra Akyol yöne
timindeki Türk Sa
nat Müziği Öğrenci 
Korosu sahne aldı. 
Koro, 27 Aralık Pa
zartesi akşamı Sine
ma Anadolu'da ger
çekleştirilen konser
de, seslendirdiği bir 
birinden ünlü eser
lerle dınleyicilerden 
büyük alkış aldı. 

Kemal 
TAŞÇlOĞLU 

Okuma 
Köşesi 

Ahmet CEMAL 

CHURCHILL VE 
DÜNYA SAVAŞLARI. .. 

20.yüzyılın yetiştirdiği en büyük 
devlet adamlarından Winston S. 
Churchill'in ünlü eseri "2.Dünya 
Savaşı Hatıraları", dilimizde de iki 
cilt halinde çıktı. Birinci cilt "Sa
vaştan Savaşa 1919-1939", ikinci 
cilt ise "Savaşın Alacakaranlık Dö
nemi 1939-1940" başlıklarını taşı
yor. 

Bu dev eser, aslında sadece 2. 
Dünya Savaşı'yla sınırlı değil. Bu
nu Chruchill 'in kullandığı şu ifade
den anlıyoruz : "Dünyada yaşayan 
insanlar arasında, her iki dünya sa
vaşında kabine üyesi olarak önemli 
bir görev alan tek adam, sanırım 
ki benim. Yalnız ilk avaşta, so
rumluluğum olmakla birlikte, ikinci 
derecede bir konumum vardı. Son 
savaşta ise Almanya'ya yapılan 
mücadele sırasında beş yıl, İngilte
re hükümetinin başında bulundum. 
Bu nedenle olaylardan, ilk eserle
rimde olabildiğinden daha çok bir 
yetkiyle söz ediyorum ve ortalığa 
başka bir açıdan bakabiliyorum." 

Churchill'in siyasi kariyerinin 
Türkiye ile de yakın ilintisi var. 
1911 yılında İngiltere Donanma 
Bakanlığı 'na getirilen Winston 
Spenser Churchill, İngiltere'nin 
1916 yılında Gelibolu'da Türkler 
karşısında yenile düşmesiyle birlikte 
mesleki açıdan sarsıldı. Donanmay
la Çanakkale Boğazının geçilebile
ceği, sonra da İstanbul 'a rahatça 
ulaşılabileceği yolundaki tezi Türk
lerin çok başarılı savunması karşı
sında yıkılan Churchill, Donanma 
Bakanlığı 'ndan ayrılmak zorunda 
kaldı. 

Her iki dünya savaşı sırasında 
İngiliz kabinesinde görevli olması, 
ikinci savaş sırasında ise savaş bi
tene kadar hükümetin başında yer 
alması, Churchill 'i birbirini yinni 
yıl arayla izleyen iki dünya savaşı
nın anatomisini belki o zamanın 
dünyasında yaşayan herkesten farklı 
kavrayabilecek bir konuma getirdi. 
Bu konumu nedeniyle Churchill'in 
özellikle ikinci büyük savaşın ne
denlerine ve eğer istenseydi, akıllı 
davranılsaydı, bu savaşın çıkmaya
bileceğine ilişkin görüşleri büyük 
önem taşıyor. Hatıralarının ilk cil
dinin hemen başında, 'Yenenlerin 
Çılgınlıkları' başlıklı ilk bölümde 
Churchill, şu saptamalara yer ver
miş: "1914 savaşı bitince dünya
nın hemen her yanında şu ümit 
belirdi : Artık bundan sonra dün
yada barış egemen olacak ... Eğer 
dürüst ilkelerle hareket edilseydi, 
aklın gerek lerine uygun bir anla
yışla yol alınsaydı, insanlık kolay
ca bu rüyasına kavuşabilirdi ... " 

Mehmet Ali Yalkın'ın dilimize 
çevirdiği ve Örgün Yayınevi tara
fından yayınlanan bu anılar, 20. 
yüzyılın dünyasını kavramak iste
yen herkes için temel bir kaynak 
niteliğinde. 
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lÖLP'de merkez Eskişehir olacak 
A

nadolu Üniversitesi'nin bü
yük ilgi gören uzaktan öğre
tim programlarından, Açı

köğretim Fakültesi İngilizce Öğret
menliği Lisans Programı, gelecek 
öğretim yılından itibaren, öğrenci
lerini Eskişehir'de ağırlamaya ha
zırlanıyor. Programın, ilk iki yılın
da yürütülen yüz yüze eğitim sü
reci 2005-2006 eğitim-öğretim yı
lından başlamak üzere yalnızca Es
kişehir' de yapılacak. 

Konu hakkında bilgi veren Ya
bancı Diller Yüksekokulu Müdürü 
Doç. Dr. Handan Yavuz, program 
kapsamındaki yüz yüze eğitimin 

geçtiğimiz yıla kadar Türkiye ge
nelinde 16 merkezde gerçekleştiril
diğini ve geçtiğimiz yıl bunlardan 
altısının kapatıldığını hatırlattı. 

Handan Yavuz, kapatılan 6 mer
kezdeki öğrencilere tercih hakkı ta
nındığını ve bu öğrencileriden 

J 32 'sinin ilk tercihlerini Eskişehir 
olarak yaptıklarını kaydetti. 

2005-2006 öğretim yılında da 
sadece Eskişehir'e kontenjan tanı
nacağını belirten Doç. Dr. Handan 
Yavuz sözlerine şöyle devam etti: 
"Bu yıl ÖSYM tarafından sadece 
Eskişehir'e öğrenci alındı, yüzyüze 
eğitim veren diğer kurumlara öğ
renci alınmadı. Seneye diğer şehir
lerde sadece 2'nci sınıftan tekrara 
kalan öğrenciler yüzyüze eğitim 

görecekler ve İÖLP' de yüzyüze 
eğitim 2006-2007 öğretim tamamen 
Eskişehir'de olacak" diye konuştu. 

Handan Yavuz, bu öğretim yılın
da Eskişehir'de 1. sınıfta 867, 2. 
sınıfta ise (tekrarlar dahil) 911 ol
mak üzere toplam 1778 öğrencinin 
yüzyüze eğitim aldığını belirtti. 
Programdaki derslere Eğitim Fakül
tesi ve Yabancı Diller Yüksekoku
lu'ndan 97 öğretim elemanının gir-

Açıköğretim Fakültesi İngilizce Öğretmenliği Lisans 
Programı'nda yüzyüze eğitim gelecek öğretim 

yılından itibaren yalnızca Eskişehirde yürütülecek. 

diğini ifade eden Doç. Dr. Yavuz, 
I. ve 2. sınıf öğrencilerin haftada 
toplam 459 saat ders gördüklerini 
açıkladı. 

Yüzyüze eğitim merkezi 
Eskişehir olacak 

Doç. Dr. Yavuz, İngilizce Öğret
menliği Lisans Prograını'nın, Eği
tim Fakültesi 'nde örgün olarak yü
rütülen İngilizce Öğretmenliği'ne 

AÖF'te online dersler 

3.ve 4. sınıf öğrencilerinin ders
lerine destek olmak amacıyla yürü
tülen online dersler 8 Kasım günü 
başladı. İngilizce Öğretmenliği Li
sans Program'ında dersler eş za
manlı olmayan akademik danış

manlık şeklinde yürütülüyor. 

paralel olarak yürütüldüğünü ve 
yapılan çalışmalarla aynı kalitede 
öğrenci yetiştirmeye çalıştıklarını 

belirterek, ders yoğunluğu ve öğ
rencilerin yıldan yıla artması nede
niyle YDYO'ya 2003'ten bu yana 
33 yeni okutmanın göreve başladı
ğını kaydetti. 

okulunun özellikle 3. ve 4. sınıf 

öğrencilerinin derslerine destek 
vermek ve kampüs hayatını yaşa
ma olanağı sunmak için yapılan 
bir organizasyon olduğunu anlatan 
Doç. Dr. Handıın Yavuz, öğrenci
lerin yaz okuluna büyük ilgi gös
terdiğinin altını çizdi. Doç. Dr. 
Yavuz, iki dönem halinde yapılan 
yaz okulunda 1. ve 2. sınıf öğren
cilerine 4, 3.ve 4. sınıf öğrencile
rine de 7 ders verildiğini anlattı. 

Online olarak yürütülen akade
mik danışmanlık derslerinde 35 öğ
retim elemanı görev alıyor. Ders
lerden 3'ncü ve 4'ncü sınıflarda 10 
dersten isteğe bağlı olarak faydala
nanların sayısı 5600 civarında. 

Online akademik danışmanlık 

hizmeti sayesinde İÖLP'de okuyan 
öğrenciler, öğretim elemanlarıyla 

gerek e-posta yoluyla gerekse soh
bet odalarında görüşerek, uygula
malı her ders için, ders içerikleri 
ya da anlayamadıkları konular hak
kında bilgiler alabiliyorlar. 

Yaz okulu 

Her yıl düzenlenen İÖLP yaz 

Sami Türker 
YDYO Okutman 

AÖF İngilizce Öğretmenliği Li
sans Programı kaliteli İngiliz

ce öğretmeni yetiştirmek amacıyla 
kurulmuş bir bölümdür. Bu bö
liimde okuyan öğrenciler progra
mın uzaktan olması nedeniyle bir
takım zorluklar yaşamaktadırlar. 

Fakat insanın herhangi bir konuda 
kendini geliştirebilmesi için sürek
li bir şeylerle uğraşması, önüne 
çıkan engelleri aşması gerekir. 

Zehra Derdiyok 
Eğitim Bilimleri 
Enstitüsü 
Yüksek Lisans 

Bu yazı ile önce
likle İngilizce 

Öğretmenliği Lisans 
Programı 'ndaki ar
kadaşlarıma seslen
mek istiyorum. Ba
şarması çok azim 
gerektiren ve emek 
isteyen bu prog

Mevlüt DEMİRCİOGLU 

Miniklerin yeni 
yıl heyecanı 

AÖF İÖLP'de örgün öğretime kıyasla biraz daha öğrenci
lerin kendi çabalarıyla bir şeyler başarmasını gerektiren bir 
programdır. Öğrenciler. özellikle 3'üncü ve 4'üncü sınıflar
da kendi başınadırlar. Fakat bu bir olumusuzluk olarak an
laşılmamalı. Çünkü AÖF İÖLP, öğrencilerin uzaktan öğren
mede ihtiyaç duyabilecekleri her konuda çok iyi program
lanmış bir bölümdür. Kitaplar öğrencilerin kendi başlarına 

çalışabilecekleri şekilde hazırlanmış ve kendini yenileyen bir 
programdır. Benim bu program mezunu olarak söyleyebile
ceklerim, ben bu böliimde öğrenciliğim sırasında daha ön
ce farkında olmadığım yeteneklerimi, doğru çalı)ma yöntem
lerini ve başarıya ulaşmak için nelerin yerine getirilmesi ge
rektiğini öğrendim. Benim görüşüme göre başarıya ulaşmak 
isteyen bir öğrenci azimli olmalı, kendine güvenmeli ve her 
şeyden önemlisi programlı çalışmalıdır. AÖF İÖLP sayesin
de bunu öğrendim ve başarıya ulaştım. Bunu da eklemek 
istiyorum. İÖLP ve diğer örgün öğretim programları mezun
ları arasında herhangi bir diploma farkı yok. Ben şu anda 
Ana. Ü YDYO'da okutman olarak görev yapmaktayım. 

ramda okuma sorumluluğunu üstlendiğiniz 
için sizleri kutluyorum. Bu programın bizi di
ğer programlardan ayıran başlıca özellikler 
arasında, kendi başımıza çalışmamızı, araştır
mayı ve kendimizi sürekli geliştirmeyi zorun
lu kılmasıdır. Bu özelliklerimiz sayesinde ge
leceğimize (iş hayatı, öğretmenlik vs) birçok 
artı ile başlıyoruz. 
Programımwn başlangıcından bu yana bir

çok eleştiriye ve ön yargı !ara maruz kaldığı 

bir gerçek, fakat bunların asılsız olduğunu 
zamanla kanıtlayacak olanlar bizleriz. Bu ve
sile ile hepimizi gururlandıran İÖLP mezunu
muz 2004 KPSS Dil birincisi Güven Sarı ar
kadaşımızı buradan kutlamak istiyorum. Uma
rım bizim gibi örnekler sizler için bır moti
vasyon kaynağı olur ve gelecekte sizlerin bır
çok haberini alırız. Kendinizle durur duyun 
çünkü bunu fazlasıyla hak ediyorsunuz. 

Anadolu Üniversitesi Ço
cuk Yuvası, yeni yılı 

coşkuyla karşıladı. 30 Ara
lık Perşembe günü, Yuva 
Müdürü Şeniz Emeksiz ve 
öğretmenlerinin katılımıy
la yuvada gerçekleştirilen 

kutlamaya, Noel Baba'nın 
da katılması ve hediyeler 
dağıtması minikleri çok se
vindindirdi. Teşekkürlerini 
söyledikleri şarkıyla dile 
getiren öğrenciler, yeni 
yıla hediye sevinciyle girdi. 
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Takım olmak başarıyı getirdi' 
Anadol Üniversitesi Bayan Hentbol Takımımızın Antrenörü Sinan Öner ligin iyk yarısını Anadolu Haber' e değerlendirdi. 

ayan hentbol takımıma . Türkiye Ba-

B yanlar 1. Lig A Kiasmanı'nının ilk 
yarısını nam~ı;ıup olarak 2'nci sıra
da tamamladı. Hentbol takımımız, 

sezon öncesi transfer döneminde Tekels
por' dan Bulgar Simona ve ligin başlamasına 
sayılı günler kalı Üsküdar Belediyespor' dan 
Ukraynalı Mar)na 'yı kadrosuna dahil etti. 
Fabian, Deniı, Ayfer, Hülya, Melek ve Sev
gi ise takım,'lın ayrılan oyuncular oldu. Hent
bol takımmız yabancı ve altyapıdan gelen 

1
genç cj un,. uJarımız tııl..ıma çabuk adapte ol
m lfnyla z rve yarışı. a ortak oldu ve ilk ya-

rıyı ider f-: ııvelsan 'ın arcı ından namağlup ola
rak 2'nci ırada tamıımladı. Antrenörümüz 
.~:. an Öner ilk yarıyı Anadolu Haber'e de
ğer endirdi. 

"" ezon ÖU!e_esi görüştüğümüzde hedefinizin 
iı 5 olduğunu sö lemiştiniz. Şu anda geli
- noktavukğerlendirir mi§ini ı:_? 

,ezon öncesi sporcularımın ortaya koyaca
performansı bilmiyordum. Bundan dolayı 

hedefimiz şampiyonluk diyemedik. Bu sezon 
bizim uyum yılımızdı. Genç oyuncularım 

(Esra, Gizem, Seda) beklediğimizden de iyi 
bir performans göstererek bizi gelecek için 
umutlandırdı. Yabancı oyuncularımızın da ta
kıma çabuk adapte olmasıda bu noktaya gel
memizi sağladı. Yapılanma çok iyi oldu. Ta
kım oyununu sahaya yansıtan bir ekip yarat
tığımız için başarılı olduk . Açık olarak şu
nu söyleyebilirim: Takım olmamız başarıyı 
getirdi. 

Ge en ılki kadromuz ile bu yılki kadro
muzu karşılaştırır mısınız? 

Geçen sene iyi bir kadromuz olmasına 
rağmen şampiyon olamadık . Çünkü takım ol
mayı başaramadık . Geçen seneki kadromuz 
daha genişti. Yıldız oyuncularımız çıkıp ma
çı kopartabilirdi. Geçen yıl şampiyonluğun 

en büyük adayı olmamıza rağmen şampiyon 
olamadık. Bu yılki kadrom daha dar ama bu 
yılki kadromun en büyük artısı takım olma
yı başarması. Yıldız oyuncudan ziyade takım 

sistemine döndük. 
İlk yarl_V_!_llilma ·ıu olarak 2'nci sırada bi

tirdiniz. Bu ba arı a nasıl ula tınız? 
Avrupa Kupası maçını erken oynamamız 

EHF Kupası için dezavantaj olurken, lig için 
avantaj oldu. Oyuncularıma birşeyler yapabi
liriz inancı geldi. Tecrübeli oyuncularım Si
mona(35 yaşında) ve Şenay(33 Yaşında) 

genç oyuncuların üzerinde çok etkili olarak 
ağırlıklarını ortaya koydular. 

Geçen yılki takım atmosferinden daha de
ğişik bir takım atmosferine girdik. İyi çalı
şan ve çalışmayan farkı ortaya çıkmaya baş
ladı. Biz her maçta kendimizi aşmaya çalı
şıyoruz. Bizim tek rakibimiz kendimiz. Lig 
şampiyonluğunun en büyük adayı Havelsan 
ile 13 Mart'ta Eskişehir'de oynayacağımız 
maça şampiyonluk maçı gözü ile bakıyoruz. 

Sizce maçlara neden seyirci gelmiyor? 
İyi maça seyirci geliyor. Ben tanıtım ve 

duyuruların iyi yapılması halinde maçlara se
yirci geleceğine inanıyorum. İletişim araçla
rının devreye girmesi ile seyircinin tribünde
ki yerini alacağına yürekten inanıyorum. 
Takımın basındaki 17 'nci yılınız. 16 yılda 

bir şampiyonluk basan mıdır? 
Ligin en istikrarlı takımıyız. Tam bir çiz

gi içinde yolumuza devam ediyoruz. Bizim 
çelmelendiğimiz oldu. Maçlardan önce oyun
cularımıza transfer teklifleri yapıldı. Şampi
yonluk için herşey mubahtır anlayışı bizde 
yok. Bütçemiz belli. Bizden 3-4 kat bütçeli 
takımlar ile mücadele ediyoruz. Biz malze
meyi çok değerli hale getirdik. 7-8 yılda bir 
takım olgunlaştırdık. İstikrar çok önemli, is
tikrarı korumak adına bir takım kendi değer 
yargılarımıza sahip çıktığımız için kalıcı ol
duk. Bir zamanlar şampiyonluklar kazanan 
TMO, Arçelik, ETİ, YKM gibi takımlar yok 
artık. Kendi değer yargılarımız olduktan 
sonra varsın şampiyonluk olmasın diyorsu
nuz. Anadolu Üniversitesinin hentbolda bir 

Sinan Öner 

marka olduğuna inanıyorum. Marka olduğu
muz için oyuncular bizi tercih etmeye baş
ladı. Hentbol camiası bize hayran. 

Ne zamana kadar devam etmeyi düşünü
yorsunuz? 

Burası benim yuvam gibi oldu. Huzurlu 
ve mutlu bir ortamda çalışıyorum. Üniversi
te ile ilgili bir sıkıntım yok. Bilgimi ve de
neyimimi bu kurum için aktarmak istiyorum. 
A. Ü ' nin Avrupa Kupalarında final oynaya
bilecek bir kulüp olduğuna inanıyorum. Ge
çen yıl çeyrek finale çıkma başarısını gös
terdik. Daha yapacaklarım bitmedi. 

Taner AYYILDIZ 

entbolcularımızın ilk yarı karnesi Hentbol Takımımızın 2.Varı maçları Bayanlar Hentbol Ligi A Klasmanı 
İlkyarı Puan Durumu o G S.K 2D.C Mevkii 

11 Kaleci 
ı_o __ Kaleci 

25 1 Sağ Kanat 
4.Nalan 9 38 2 2 Oyun Kurucu 
6.Seda __ ll 25 __ 2 _ Sol O.Kurucu 
7.Kevser il 37 8 Sol-S~ Kanat 
8Mar na il 49 Sa" Kanat 
11.Gizem 11 25 1 2 Kanat 
13.Serpil il ]~ 4 7 Kanat-O.Kurucu 
14.Fatma il 29 6 7 Sağ Kanat 
15.Simona il 72 2 3 Sol O.Kurucu 
17.Gonca il _ 5_5 ___ 6 __ 6_ Pivot 

NOT: S.K: Sarı kart. 2 D.C: Aldığı 2 dakika cezası 

Tarih Rakip Yer Saat 
G B M A y p 

06.02.2005 TRT Ankara 13 .00 

13.00 1.Havelsan 10 o 482 223 21 13.02.2005 Kastamonu GM Kastamonu 
2Aııadolu Üııi. 484 267 20 9 2 o 

I 9.02.2005 Üsküdar Bld. 13.00 
3.Üsküdar Bld. 8 l 2 372 289 17 

06.03.2005 Osman azi Üni. 4.İst.Tekel 8 o 382 265 16 
13.03.2005 Havelsan Porsuk 13.00 S.Osman azi Üni. 7 o 4 332 332 14 

03.04.2005 İzmir B.Ş. Bld. İzmir 13.00 6.Trabzon Bld. 6 o 5 316 318 12 

10.04.2005 Sivas Eğitim Porsuk s. s. 13.00 7.TRT 5 o 6 339 317 10 

İstanbul 
8.İzmir B . Bld. 5 o 6 274 348 10 17.04.2005 Tekel 13.00 
9.Kastamonu GM 8 268 365 6 3 o 

24.04.2005 Trabzon Bld. Porsuk S. S. 13.00 10.Zon . Asma 2 o 9 296 419 4 
30.04.2005 Zonguldak Asma Zonguldak 13.00 11.Sivas Eğitim 1 o 10 268 406 2 
08.05.2005 Ant. Hentbol İht. Porsuk S. S. 11.00 12.Ant. Hent. İht. o o 11 244 508 o 

'Hedeflediğimiz yerde değiliz' 
Ligin ilk yarısı hakkında görüşlerini aktaran Anadolu Üniversitesi Futbol takımı 

Teknik Heyeti'ne göre ilk yarıyı istediğimiz yerde bitiremedik. 
lar hedeflerini ilan ederler" dedi. 

Hüsamettin Türkkan ve Coşkun Ildır 

A
nadolu Üniversitesi futbol takımı 
antrenörleri Hüsamettin Türkkan 
ile Coşkun Ildır, Eskişehir Amatör 

Süper Ligi'nde 2.Yarı maçlarının başla
masına bir hafta kala futbol takımının 
son durumunu Anadolu Haber'e değer
lendirdiler. İlk yarıyı istedikleri bir ko
numda bitiremediklerini ifade eden antre
römüz Hüsamettin Türkkan, "Hedefimiz 
25 puandı lig öncesi. Ama devreyi 19 
puanla tamamladık. Çalışma şeklimiz 

açık ve şeffaf. Sezon öncesi hedefimizi 
açıkça söyledik. Kendinden emin insan-

Tecrübeli teknik adam, başarısızlık için 
kılıf aramadığını ama okulların başlaması 
ile birlikte futbolcularının önemli bir kıs
mının idman eksiği içinde kaldığını söyle
di. Türkkan iç sahada oynadıkları bütün 
müsabakalardan galibiyetle ayrıldıklarının 

altını çizerek, "Eğer iç sahada puan kay
betmiş olsaydık futbolcularımı eleştirme 

hakkım olacaktı"diye konuştu. Yardımcı 

antrenör Coşkun Ildır ise takımın antre
rnanlarda iyi çalıştığını belirterek, devre 
arasını en iyi şekilde geçirdiklerini söyle-

di. Hüsamettin Özkan ikinci yarıdaki maç
larda puan kaybı yaşamayacaklarını, ken
di !erini asıl 3. Lig'e terfi maçlarında zor
lu karşılaşmaların beklediğini söyledi. Fut
bol takımımız topladığı 19 puan ile Eski
şehir Amatör Süper Ligi 'nin ilk devresini 
lider Demirspor'un bir puan ardından 2 ' nci 
sırada bitirdi. Eskişehir Amatör Süper Li
gi 'ni ilk üç sıra içinde bitiren ekipler 3 
Lig'e terfi müsabakalarında mücadele 
etme hakkını elde edecek. Futbol takımı

mız 2. Yarının ilk maçında Harb-İşspor'u 
8 Oca~ tarihinde konuk edecek. 
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Dünya yeni yıla buruk girdi 
005 yılı kutlamaları, geçtiği
miz hafta Güney Asya'yı 

vuran deprem ve tsunami 
felaketinin burukluğu ile bir-

likte yaşandı. Depremde yaklaşık 
l 00 bin vatandaşını kaybeden En
donezya'da herhangi bir kutlama 
yapılmazken, 28 bin vatandaşını 

yitiren Sri Lanka, yılbaşını yas gü
nü ilan etti. Tayland'da ise yeni 
yıl, deprem ve tsunamide ölenlere 
dua edilerek, mumlar yakılarak 

karşılandı . Ülkede yüzlerce insan, 
ellerinde beyaz çiçeklerle ölenlere 
saygı duruşunda bulundu. Felaket
te 11 bin insanı hayatını kaybeden 
Hindistan'da da kutlamalar geçti
ğimzi yıllara göre oldukça az ol
du. 

Avrupa'daki kutlamalarda ise yas 
ve eğlence bir aradaydı. Araların
da İstanbul'un da bu lunduğu birçok 
kentte bazı kutlamalar iptal edilir
ken, İsveç'te, Norveç'te ve Finlan
diya'da l Ocak, Danimarka'da ise 2 
Ocak milli yas günü olarak ilan 
edildi. 

İngiltere'nin başkenti Londra'daki 
yılbaşı kutlamaları sırasında dep
rem ve tsunamide ölenler için iki 
dakikalık saygı duruşunda bulunul
du. İtalya ise yeni yılı al ışılage l en
den daha sakin kutladı. Papa İkin
ci Jean Paul, depremde ölenler için 
dua edeceğini açıkladı. 

İlk kez 4 bin yıl önce kutlandı 

Berlin'de yaklaşık yarım milyon 
kişi, yağmur al tında yeni yılı kut
larken, kentte büyük bir havai fi
şek gösterisi düzenlendi. Ukray
na'da 100 bi n kişi, yeni yı l la be
raber, Başbakan Viktor Yanuko
viç'in ist ifas ını ve "turuncu dev
rim"i kutl adı. Yanukoviç, yılbaşı 

dol ayısıyla televizyonda yayımla

nan konuşmasında, "resmi istifas ı nı 

sunmaya karar verd iği ni " söylemiş

ti. 
ABD'nin New York kentinde 

düzenlenen geleneksel yeni yıl tö
reni ne katılan Dışiş ler i B akanı Co
lin Powell, 2005'in bütün dünya 
için daha iyi bir yıl olma ını d ile
di. 
Makedonya'nın başkent i Üsküp'te 

de ünl ü şarkıcı Goran Bregoviç 
halka açık yılbaşı konseri verd i. 
Meydanda toplanan 200 bin k i şi, 
ünlü sanatçının söylediği şark ı l arla 
eğlendi. 

Yeni yıl kutlamalarının tarihi 4 bin yıl öncesine 
dayanıyor. Eski Babil'de ilkbahara denk düşen bir 

zamanda kutlanmaya başlanan yeni yıl, birçok ülkede, 
dinde ve kıtada değişik gelenek ve törenlerle karşıla
nıyor. 

Milattan önce 46 yılında Roma'da Julius Caesar tara
fından kabul edilen ve günümüzde de hala kullanı

lan takvimle beraber, ocak ayının ilk günü olarak belir• 
lenen yeni yıl için yapılan bazı geleneksel kutlamalar 
şöyle; 

Çinliler için ay takvimine göre belirlenen ve 5 bin yıl
lık geçmişe sahip takvim esas alınarak kutlanan 

'Bahar Bayramı' önemini koruyor. Yılbaşı olarak da kut
lanan ve bu yıl 9 Şubat'ta karşılanacak olan 'Bahar 
Bayramı'nda tanrılara adaklar adanıyor, evdeki kötü 
ruhları uzaklaştırmak için tütsüler yakılıyor ve temizlik 
yapılıyor. 'Nianyefan' adı verilen ve tüm ailenin katıl

mak durumunda olduğu yemek de aile bütünlüğü açı• 
sından önemli. Vücut ve ruh açısından tam bir arınış 
sağlaması bakımından 'Nianyefan', et kullanılmadan 
hazırlanıyor. 

J aponya'da, eski yılın son büyük gününün kutlandığı 
Oshogatsu Festivali ise dinsel bir bayram havasında 

geçiyor. Geceye hazırlanırken yemekler düzenleniyor, 

SAĞLIK BAKANl'NDAN 'TALASEMİ' UYARISI 

S ağlık Bakanı Recep Akdağ. halk arasrnda Akdeniz Anemi~i olarnk bilinen hasta
lığ ının Türkiyc' de çok sık görüldüğünü belirterek. · Erken teşhıs içın. evlenecek 

çiftler mutlaka 1alasemi testi yaptırmalı' dcdı. 
Recep Akdağ yaptığı yaıılı açıklamada, · Kalıtsal Kan 

Hastalıkları Konırol Programı' hakkında bilgi verirken. 
Türkiye nüfusunun yüzde 2. l ' inin Talasenıi ta~ ıyıcısı ol
duğunu, bu oranın bazı bölgelerde yüzde 13 lcre kadar 
çıktığını belirtti . Talascmi tedavı s inin uzun ve zorlu bir 
süreç olduğuna dıkkati çeken Akdağ , Bu hastalıkla mü• 
cadeledc evlenecek çiftlerin evlilik öncesi )aptır,ıc:ıkları 
testi rin önemli bir rolLi bulunuyor. Hastalık erken dönem
de saptanır a önl nebilme ı miımkiındur Doğacak çocuk 
için de bu rı k azalacaktır dedı. Akdag açıklamasında, 
Tiirkiye' de Tala.emı açı ından rısk düzeyi ytiksek 33 il 
de Kalıtsal Kan Hastalıkları Tanı Merckezleri' nin faalıyl·t 
göstcrdiğıni hatırlatarak, ba lat lıırı Kalıtsal Kan Ha ta
lıkları Kontrol Programı rı;e e ınd bu merkezi n 81 
ıle ta~ımayı hedd lcd rıni bild rdi 

Sağlık Bakanı 
Recep Akdağ 

evler temizlenerek, kutsal sayılan nesnelerle donatılı• 
yor. Büyük çoğunluğunun Budist ve şintoistlerin oluş
turduğu Japonya'da, 31 aralık gecesi 108 çan çalınıyor. 
İnsanı 108 günahtan arındırmak için çalınan çanlar, yıl• 
lar arasındaki devir teslim töreninin de işitsel gösterge• 
si oluyor. Çanların çalınmasının ardından ise kötü ruh
ları arındırmak için kahkahalarla gülünüyor. 

I• rlandalılar'ın yeni yılı olan 'Samhain', Keltlerin İrlan• 
da'ya yerleştikleri yıllarda ölülerin efendisine saygıla

rını sunmak için düzenledikleri törenlerin günümüze bir 
uzantısı. Yeni yıl, yaza veda anlamı da taşıyor. Keltler, 
31 ekimde ateşler yakarak güneşi yeniden buluşacakla
rı güne kadar yapacağı yolculuğuna uğurluyorlar. 'Hal
loween' olarak da bilinen bu önemli günün bir başka 
özelliği ise ölülerin dünyaya geri döndüğü gün olması. 
İskoçya'da geleneksel yeni yıl festivali 'Hagmonay'de 
de ateşler yakılıyor ve kötü ruhları uzak tutmak için me
şalelerle dolaşılıyor. Yeni yıl akşamı evin tüm kapı ve 
pencereleri, yeraltından geldiğine inanılan 'Cwn Annwn' 
adlı siyah köpekler geçip gitsin ve önceki yıla ait her şe
~i götürsün diye açık bırakılıyor. 

1 spanya'da ise 31 aralık gecesi saat 24.00'ü gösterdi· 
ğinde 12 adet üzüm yeniliyor ve her bir üzüm tanesi

nin yılın her bir ayına şans getireceğine inanılıyor. 

TAN ORAL 

Yaşlı 

Türkiye sanal 
fuarla tanışıyor 
Sanal ortamda alı ş veri şe \ e fir

ma ların kendilerini taP. ı t ımına 

olanak veren 'www.fuarevi.com' 
2005' in ilk aylarında faaliyete g.t
çiyor. Fenix İdea Şirketi taraf in
dan hazırl anan 'Sanal Fuarcılık 
Platfo rmu', tüketici ile ~atıcmın 
online olarak görü şmes ine imkan 
sağlıyor. Sanal fuar sayesfode , 
katıl ımcı firmanın stantına müş teri 

geldiğinde cep telefonu uyarılarak 
online olmas ı sağlanJyor. Sanal 
fu ar, ocak ya da şubat ayında 
h ıı'mete açılacak. Yedi gün 24 
saat h •met verilecek sana l fua r
da, 12 ay taks itle yıllık l 000 
YTL ' ye stand .:: ,iralanabilecek. 

Puzzle Up 
yayınD başladı 

T ürkiye'den y ayın yapacak olan[ 
ilk proble• web sites; puzzle-' 

up , zeka sorularına ve zor prob
lemle re ilgisi 0lan herkesi bekli
yor. Düşünme ve problem çözme 
becerilerinin gJ i ştiri lmesi amacı y

la dünyanı n her köşesindeki insa
nı bir araya getirecek o lan yarış
maya 'www.puzzleup.com' adre
sinden eri ş ilebiliyor. 

Türkiye Zeka Vakfı Başkanı 

Emrehan Halıcı' nın hazır l ad ığ ı so
ruların İng ili zce olarak yay ınlan- ( 
d ı ğ ı site her hafta pazar günler i 
Türkiye saatiyle 00.00'da güncel
lenecek. 

En çevreci otobüs 
Meksika'da yapıldı 

Meks ika' da bir g rup çev re uz
manının ge li ş t i rd i ği otobüs 

motoru at ı k yemek yağ l arı ile ça
lışıyor. Yeşi l i korumayı amaç l ;ı)~ııı 

çevreci ler, tüm Orta Amı rıka'yı 

eko-büs adını verdikl eri bu oto
büsle kat etmeyi hedefli ) or. 

Çevre bil inc ini a rı ırı gezi ıne 
ç ıkmış olan Meksikalı ve ABD'li 
ekoloji u zm anları. büfelerı ve su
şı barların ı do l aşarak, kull an ılmı ş 

bi tkise l yağları kovalarla topluyor 
ve yağları otobüsün yak ıt depos u
na dolduruyor. l 970'1i ) ıll a rdan 
kalma bir otobü,. ABD'de ıı Mek
sıka'ya yapılan b ı r haftal ı k yolcu
luk boyunca avokado yağ ı ile ça
lıştırıld ı. 

HAZIRLAYAN: l,.ı'ııLıl 1 \,ı il il ,1 l 


